
 

 

 

 

 

 

 

Bijlage 1 

Aan de voorzitters van de verenigingen in afdeling Noord 
Cc: de verenigingssecretaris 
 
 
 
 
 
 

Onderwerp  Datum 

Update bestuur Noord  18 augustus 2020 

 
 
Beste clubvoorzitters, 
 
Wij hopen natuurlijk dat deze brief jullie in goede gezondheid bereikt.  
  
Waar staan we? 
De afdeling Noord heeft een goede basis van uiterst gemotiveerde en kundige kaderleden. Vrijwel alle 
functies zijn bezet. Een werkgroep heeft het activiteitenplan 2021 samengesteld, waar ambitie centraal in 
staat. In het komende jaar willen we gaan investeren in verenigingen én daarmee in ledengroei die 
specifiek gericht is op jeugdleden. Een besluit over de toewijzing van de daarvoor benodigde (financiële) 
middelen zal eind dit jaar worden genomen. Vanuit de Tafeltennisbond zijn volop mogelijkheden om ook 
potentiële ouderen aan de verenigingen te binden. Kortom: we kunnen bouwen! 
  
Wie zoeken we? 
Hans Frikken heeft eerder dit jaar aangegeven de rol van voorzitter op zich te willen nemen, mits het 
bestuur gaat bestaan uit drie personen én er in het eerste jaar ondersteuning blijft vanuit het 
Hoofdbestuur. Die laatste toezegging is gedaan. Zoeken we dan een penningmeester en een secretaris? 
Nee! We zijn op zoek naar twee personen die samen met Hans sturing willen geven aan de uitvoering 
van de mooie plannen, waar in de basis vanuit de clubs een brede steun voor is. De financiële 
administratie geschiedt inmiddels op het bondsbureau en ook bepaalde secretariële taken kunnen daar 
worden uitgevoerd. Bovendien heeft het bestuur de ondersteuning van de afdelingsondersteuner die voor 
0.2 FTE beschikbaar is voor Noord.  
 
Het gaat toch goed? 
In november is de richting gepresenteerd ten aanzien van de organisatie van de NTTB. Kunnen we daar 
niet gewoon mee starten? Het gaat immers best goed zo. In het geschetste toekomstplaatje staat onder 
meer een fulltime (betaalde) regiomanager en in die situatie zijn we nog lang niet. Het is bovendien niet 
wenselijk én niet fair om de waarnemende functie voor een langere periode bij een Hoofdbestuurslid (ook 
vrijwilliger) te laten. Daarnaast schrijven de statuten voor dat we een afdelingsbestuur moeten hebben. 
Ook voor de kaderleden van de afdeling is het goed om een bestuurlijk aanspreekpunt, die de regio kent, 
te hebben. Dat is nu wel aan de orde, maar voor de langere termijn niet gewaarborgd. Letterlijke en 
figuurlijke afstand kan leiden tot het ‘niet gehoord voelen’. Dat is niet wat we moeten willen! 
  
Wat vragen wij van u? 
We vragen u om binnen en buiten uw vereniging op zoek te gaan naar een potentieel bestuurslid voor uw 
afdeling. Personen die er ongetwijfeld zijn, maar die wij niet kennen. Wij gaan graag persoonlijk in 
gesprek met die kandidaten. We hebben al een aantal gesprekken gevoerd; die hebben echter nog niet 
geleid tot het gewenste resultaat. Heeft het dan helemaal niets opgeleverd? Zeker wel. Een aantal 
personen heeft al aangegeven dat ze (misschien) wel iets willen doen. Daarmee wordt de basis alleen 
maar sterker. Wij vragen u om uw kandidaat (of kandidaten) uiterlijk 31 augustus door te geven via 



hanning@tafeltennis.nl. Mocht u onverhoopt geen personen kunnen noemen, dan vernemen wij dat 
eveneens graag van u.  
 
We willen graag bouwen aan tafeltennis in Drenthe, Friesland én Groningen.  
Kunnen wij op u rekenen? 
  
 
Peter Hanning   Hans Frikken   Alfons Brink 
Bestuur Noord   Kandidaat-voorzitter  Bondsraadslid 
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